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Folketingsmedlem Kim Christiansen (DF) har den 21. oktober 2008 stillet mig 

følgende spørgsmål nr. S 121, som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål nr. S 121: 

 

"Hvad agter ministeren at gøre på området på baggrund af svarene på den 

iværksatte  forespørgsel til landets kommuner og Storkøbenhavns Taxinævn?” 

Svar: 

 

Tilbagemeldingerne fra kommunerne og Storkøbenhavns Taxinævn giver ikke 

belæg for entydige konklusioner.  

Jeg mener dog, at man kan konstatere, at videoovervågning i taxier har vundet 

indpas  i store og mellemstore kommuner, og at der på sigt er grund til at 

antage, at videoovervågning bliver standardudstyr i taxier, dels fordi 

videoovervågningsudstyr – efter det oplyste -  kan købes eller lejes til rimelige 

priser, og dels fordi videoovervågning kan blive et væsentligt parameter for 

chaufførers jobsøgning. 

Jeg lægger vægt på, at der lokalt kan vælges de løsninger, der er mest relevante 

i de pågældende områder, hvilket tilbagemeldingerne fra kommunerne 

indikerer sker. Jeg har derfor ikke på baggrund af tilbagmeldingerne 

umiddelbart planer om konkrete initiativer.  

Med venlig hilsen 

 

 

Lars Barfoed 

 


